

TAPE THREADING

Mount full reel onto supply reel shaft and empty reel onto takeup reel shaft, thread tape properly as illustrated here and fasten the tape end onto takeup reel by winding it 2 times or 3.

This recorder takes reels ranging from 3" type to 7" type.

HOW TO SELECT TAPE SPEED

This tape recorder gives 3 tape speeds: 7-1/2 ips. for recording of music where tone quality is of more important concern, 3-3/4 ips. or 1-7/8 ips. for recording of conversations or lectures where longer recording time is preferred.

1. Slide down Speed Change Switch to the right for tape speed of 7-1/2 ips.
2. Slide it down to the left for tape speed of 3-3/4 ips.
3. With the Switch slidden to the left and capstan sleeve pulled off, you can get tape speed of 1-7/8 ips.

*To remove capstan sleeve, first remove head cover, turn head screw of capstan counterclockwise and then pull off the capstan sleeve. The capstan sleeve so removed should be inserted onto Capstan Sleeve Rest and fastened to it by means of the head screw in order to avoid possible loss.

ENFIRAGE DE BANDE

Monter la bobine remplie sur le pivot gauche et la bobine vide sur le pivot. Enfiler la bande exactement selon l'illustration. Tirer d'abord un bout de bande de la bobine remplie et l'insérer dans la brèche de bobine réceptrice puis l'y tourner quelquefois. Il peut installer la bobine de 3" à 7".

CHOIX DE VITESSE DE BANDE

Cet appareil est muni trois vitesses de bande. Pour un enregistrement d'une bonne qualité de ton, il est préférable d'une vitesse de 7-1/2" et autres vitesses de 3-3/4", 1-7/8" sont pour un enregistrement d'une durée longue comme une conversation ou d'une lecture.

1. Glisser le sélecteur de vitesse à la position droite pour la vitesse de 7-1/2".
2. Glisser le sélecteur de vitesse à la position gauche pour la vitesse de 3-3/4".
3. Pour choisir la vitesse de 1-7/8", mettre le sélecteur à la position gauche et enlever la douille de cabestan.

* Enlever d'abord le couvercle de la tête pour ôter la douille de cabestan. Tourner la vis de cabestan dans le sens inverse des aiguilles d'une montre et l'enlever. Puis il faut fixer la douille de cabestan à la porte pour ne pas la perdre.